
From: Ophir Muenz-Manor <ophirmm@openu.ac.il> 
Sent: Thursday, June 27, 2024 3:48 PM 
To: Ophir Muenz-Manor <ophirmm@openu.ac.il> 
Subject: מכתב בנוגע למשא ומתן מרכזי ההוראה ולעניין תוספת השכר 
  

 

 למרכזות ולמרכזי ההוראה שלום,

  

בשנתיים האחרונות, וביתר שאת בחודשים האחרונים, אנחנו מנהלים משא ומתן מעמיק עם ועד  

סגל ההוראה על מנת לייצר מסגרת חדשה להעסקתכם.ן. מסגרת זו תשאף להבטיח כבוד מקצועי  

ויציבות ותאפשר לנהל בצורה מיטבית את ההוראה האיכותית והתומכת שהאוניברסיטה הפתוחה  

  ן חלק מרכזי ממנה. ידועה בה ושאתם.

  

ההעסקה   תנאי  את  להסדיר  השכר  על  הממונה  דרישת  בעקבות  הזה  ומתן  למשא  נכנסנו  כזכור, 

שלכם.ן, ולפני מספר שבועות עדכנו אותו בכיוון העקרוני של ההסכם המתגבש ואף זכינו לברכת 

הדרך. עם זאת ובשל שיקוליו של הממונה על השכר וסמכותו בנושא הוא אינו מאשר לנו לשלם  

השכר שנובעת מעדכון טבלאות השכר של הסגל הבכיר. עמדת האוניברסיטה היתה  כעת את תוספת  

ונותרה שיש לשלם תוספת זו והאוניברסיטה אף הקצתה לכך זה מכבר את סכומי הכסף הנדרשים. 

הממונה אינו שולל את האפשרות לשלם את התוספת באופן רטרואקטיבי אך מתנה זאת בהתקדמות  

ו לשכנע שכבר כעת התקדמנו באופן משמעותי ולכן יש לשלם את  משמעותית במשא ומתן. ניסינ

  התוספת או לכל הפחות חלק ממנה אך לצערנו בשלב זה עמדתנו לא התקבלה.

  

אנחנו מבינים היטב את הקושי לקבל את המצב וכדי להתמודד עם הבעיה הצענו לועד סגל ההוראה  

כדי שיתחילו להכין טיוטה ראשונית של   לשלב כבר כעת את עורכי הדין של הצדדים במשא ומתן 

עקרונות ההסכם. בנוסף הצענו לשלב בתהליך את נציגי הממונה על השכר על מנת שיוכלו להיווכח  

בעצמם בהתקדמות שכבר עשינו וברצינות של שני הצדדים. יש לזכור, שהממונה על השכר הוא 

ברת רבה  חשיבות  יש  ולכן  אליו  שנגיע  הסכם  כל  לבסוף  שנוכל זה שיאשר  ככל  לתהליך.  ימתו 

להראות לממונה שאנחנו מתקדמים ברצינות ובנחישות לקראת יצירת מודל העסקה חדש יקל עלינו  

 לפנות בבקשה לשלם בהקדם את תוספות השכר.

  

המצב, כאמור, רחוק מלהיות אידאלי אך שומה עלינו לגלות אחריות ואורך רוח למען הצלחת המשא  

ומתן והצלחת האוניברסיטה כולה. הנהלת האוניברסיטה מחויבת לכן.ם ולהתקדמות המשא ומתן  

והיא תעשה כל מה שהיא יכולה על מנת שתוספת השכר האמורה תשולם בהקדם האפשרי. כולנו 

ע שבו נסיים את המשא ומתן, נייצר מסגרת העסקה חדשה ונוכל לנוע הלאה אל תהליכי  מייחלים לרג

פדגוגיים שיבטיחו קיום אוניברסיטה איכותית, יציבה ומשגשגת  -הצמיחה וההתחדשות האקדמיים

 לאורך שנים רבות. 

  

  

 ארז הנקין, סמנכ"ל משאבי אנוש                  מנור, דיקן הלימודים האקדמיים-פרופ' אופיר מינץ
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